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متن پرسش

با سلام خدمت استاد گرامی: در دانشگاه بنده معتقدم باید بیشتر رو شالوده ی فکری خودمان و اصول

و اعتقاداتمان کار کنیم و پیرو سیر مطالعاتی حضرت عالی یا شهید مطهری باشیم تا به یک نتایج

خوبی برسیم اما بعضی دیگر از دوستان همش روی آقای رایفی پور تاکد دارند و می گویند باید

سخنرانی های ایشان در دانشگاه پخش بشود چرا که دانشجویان بیشتر تحت تاثیر هستند تا بیایند و

کتاب بخوانند یا نوار های صوتی گوش بدهند آن هم معارفی که اصلا برای دانشجو جذاب نیست.

الان ما مانده ایم چه بکنیم بر تفکر خود پافشاری ورزیم یا برویم سمت رویکرد دوستان خواهشمندیم

ما را راهنمایی کنید.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: جناب آقای رائفیپور نکات خوبی را متذکر میشوند. وقتی ذهن دانشجویان

با تذکرات ایشان نسبت به حیلهی دشمنان از یک طرف و عظمت انقلاب اسلامی از طرف دیگر آرام

شد، آمادگی لازم را جهت رجوع به معارف اسلامی پیدا میکند. موفق باشید


